
Hejsa alle 

 

Jeg er med i gruppen ”forbyd nikotinposer og snus” da jeg er en af de 

uheldige som har mistet min bedste ved, min soulmate, min støtte gennem 

godt og ondt. Hun spiste en snuspose sidste år og vi fik hende med hjem igen, 

men efter 14 dage kom der en livmorbetændelse som så tog livet af hende, 

herhjemme i hendes seng, da hendes immunforsvar ikke var i orden efter 

episoden med snusposen. Jeg var knust, jeg er knust og kommer aldrig over 

at have mistet hende. 8.5 år fik vi sammen men ville have endnu flere hvis 

ikke hun havde spist den pose. Jeg tænker på hende hver dag og savner 

hende hver dag. Så det er nu i, må mande jer op inde på borgen, og gøre 

noget gavn. Sådan som gaderne ser ud med poser der flyder over det hele, 

ser skisme heller ikke pænt ud i vores gader, syntes i det gør det????? 

Nu nærmer vi os sommer hvor vi helst skulle have turister på besøg og med 

turister følger der mange gange deres kæledyr. Og de er i lige så stor fare 

som vores er. Lad nu Danmark blive et lidt mere dejligt land at være i både 

med en renere gade og at vi ikke behøver at bekymre os om vores bedste 

venner…………… vores et og alt, vores kæledyr 

 

Hilsen  

Laila mikkelsen  

 

Mille som 

hun var 

inden 

Mille er 

kommet 

hjem efter 

behandling 

af 

snuspose 

Mille den 18/5.2024 

ved dyrlægen inden 

hun skal kremeres 
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